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Półtora miliona złotych wydano na modernizację dróg w Wiśle. Wyremontowano trzy drogi.

Os. Zdejszy, ul. Kręta i ul. Gaura w Wiśle - te drogi mają nową nawierzchnię asfaltową, dodatkowo ul. Kręta
wzbogaciła się o sieć wodociągową. Na razie jest ona nieczynna, ale została zrobiona po to, by nie rozkopywać
nowej drogi w przyszłości przy realizacji dużego projektu kanalizacyjnego Wisły, na który miasto może otrzymać 44
miliony złotych. 

Koszt budowy ul. Krętej, wraz z wodociągiem wyniósł ok. 555 tysięcy złotych. Nowa nawierzchnia drogi została
położona na odcinku ok. 715 metrów. Podobnie ma się sytuacja z os. Zdejszy, na której położono prawie 1000
metrów nowego asfaltu. Remont tej drogi to wydatek rzędu 360 tysięcy złotych.
Gruntownej modernizacji doczekała się również spędzająca sen z powiek kierowców ul. Gahura. 970 metrów nowej,
poszerzonej nawierzchni i chodniki to tylko część zmian jakie czekają zmotoryzowanych i pieszych mieszkańców tej
ulicy. Koszt remontu ul. Gahura to bagatela 640 tysięcy złotych. 

Prócz zakończonych remontów za ponad 1,5 mln zł w Wiśle ulice remontowane są cząstkowo, wydano na ten cel
190 tys. zł. Prawie milion złotych pochłonęło utrzymanie dróg w zimie. Dodatkowo Wisła wsparła Powiat kwotą 500
tysięcy złotych na modernizację fragmentów ulic Jawornik i Gościejów oraz na remonty cząstkowe na drogach
powiatowych. Swoje prace drogowe wykonał tez Zarząd Dróg Wojewódzkich w okolicy skoczni narciarskiej im.
Adama Małysza, kładąc nową nawierzchnię asfaltową na DW nr 942.

– Nie ulega wątpliwości, że potrzeby są znacznie większe niż możliwości, ale jestem zadowolony z faktu, iż
zrobiliśmy w tym roku duży krok do przodu w kwestii poprawy stanu dróg – mówi burmistrz Wisły Andrzej
Molin. 
 

Okazuje się, że Wisła wykorzysta starą nawierzchnię drogi na Kubalonkę, do remontu innych dróg. Gmina pozyskała
ok. 400 ton korowiny (sfrezowanego asfaltu) z Kubalonki, gdzie przypominamy trwa gruntowna przebudowa
górnego odcinka drogi wojewódzkiej nr 941– Duża część tego materiału została już wykorzystana do
remontów, ale aby zagospodarować ją w całości potrzebne są dodatkowe środki, o które burmistrz Wisły
będzie wnioskował do Rady Miasta na najbliższej sesji – informuje kierownik Miejskiej Służby Drogowej
Krzysztof Sztajnert.
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